


Vážení spoluobčané, uběhl další měsíc 
roku, máme zde jedeno z nejkrásnějších 
období, začátek léta a já jsem zde zase se 
svojí informací ze života radnice. 

V úvodu mé informace mohu 
s potěšením konstatovat, že po delším 
přípravném období se začíná dařit získávat 
finanční podporu z evropských fondů 
programu přeshraniční spolupráce Cíl 3. 
Jedná se o podpůrný fond, který slouží pro 
financování konkrétních partnerských 
projektů obcí v příhraničí Česka a Německa. 
Proběhlo setkání se starostou města Geising, 
panem Frankem Güssilem a tajemníkem 
panem Reinertem Fischerem a došlo 
k dohodě o podání společných projektů 
s možností evropské finanční podpory. Byly 
podány prostřednictvím Euroregionu Labe   
a Krušnohoří zatím tři projekty. Prvním je 
dlouhodobý projekt Workshop pro českou  a 
německou mládež. Jeho tématem je výměna 
zkušeností při práci s mládeží         a 
možnosti ochrany mladých lidí před 
parazitními společenskými jevy, jako jsou 
například drogy. Při diskuzích, které se 
v rámci tohoto projektu uskuteční, bude 
snaha nacházet konkrétní náplně volného 
času mladých lidí, protože to je právě 
mnohdy velkým problémem. Mladí lidé 
dnes nemají takový zájem o sport a různé 
klubové aktivity a v menších či větších 
skupinkách se potulují po městě                    
a v místech, kde si najdou své 
„shromaždiště“, vznikají velké třecí plochy 
mezi nimi a občany, kteří v lokalitě žijí.     
A to je pro nás velké téma, protože to z mé 
zkušenosti mnoho lidí velice trápí a zlobí. 
Chceme proto učinit maximum pro 
nacházení cest, jak tento problém řešit a toto 
je právě jedna z těchto cest. Velkou roli 
v tomto projektu bude hrát naše Městská 
policie, protože pro ni to bude také velká 
zkušenost. Tyto problémy jsou totiž stejné 
na obou stranách hranice. Dalším projektem 
je Setkání rodáků. Každý rok přijíždí do 
Dubí skupina rodáků, kteří byli po roce 
1945 vysídleni do Německa. Jedná se o již 
starší lidi, kteří byli v té době ještě 
v dětském věku a přicházejí si připomenout 
místa, kde prožívali své dětství. Toto setkání 
se koná již tradičně v týdnu, kdy se pořádá 
Mstišovská pouť, a v letošním roce jsme 
připravili v době jejich návštěvy kulturní 
program, který bude podpořen právě 
z těchto financí. Tyto finance pomohou i při 
pořádání Mstišovské poutě. Dalším 
podaným a již schváleným projektem jsou 
Dubské sportovní hry, které se také již staly 
tradicí a které proběhnou dne 20.6. na 
městském sportovišti v Pozorce. Získaná 

dotace zde činí 10 500,-- Eur a to je 
obrovská finanční pomoc, neboť z těchto 
peněz se dají pořídit věci, které budou 
sloužit i při dalších akcích pořádaných 
městem. Dále je v přípravě projekt na 
financování speciálního automobilu pro 
Městskou policii, který má nainstalované 
zařízení pro noční pozorování, 
termografickou kameru pro vyhledávání 
osob za tmy a v nepřehledném terénu a další 
speciální diagnostiku. Využití tohoto 
vozidla je možné například v nočních 
hodinách při ochraně zahrádek či chat před 
nezvanými vetřelci nebo při vyhledávání 
osob za snížené viditelnosti. Jedná se          o 
drahou věc, je ale možnost získat až 90% 
hodnoty vozidla formou dotace, a to je již 
velmi výhodné. Stejným způsobem 
pracujeme na projektu obnovy hasičské 
techniky. U těchto projektů a u již získané 
finanční podpory musím poděkovat paní 
místostarostce Mgr. Petře Doubkové, která 
zde odvedla a odvádí obrovský kus práce     
a aktivně se účastní jednání orgánů 
Euroregionů Labe  a Krušnohoří. Celou tuto 
aktivitu chceme ještě zintenzívnit a za tím 
účelem bylo pořádáno ve spolupráci se 
saskou agenturou Silberes Erzgebirge 
pracovní setkání na německé straně 
Cínovce. Zde byly dohodnuty další 
konkrétní formy spolupráce, jako například 
propojení turistických infrastruktur, 
tématicky zaměřené jazykové kurzy, 
společná tvorba nabídek pro turistiku po 
obou stranách hranice a mnoho dalších 
témat, které budou přispívat pro zlepšení 
využití potenciálu našeho regionu. 

Dále Vás chci informovat o pláno-
vaných investičních akcích do konce 
letošního roku v našem městě. V nejbližší 
době bude zahájena rekonstrukce vozovky a 
chodníků v Zahradní ulici v Bystřici. Zde 
byla již dokončena nová kanalizace a město 
uvolnilo finanční prostředky na kompletní 
dokončení rekonstrukce ulice. Plánovaná 
investice zde přesahuje částku 7 milionů 
korun. V této části města bude také 
zhotoveno dětské hřiště v Tovární ulici 
naproti ZŠ Dubí 2, kde je výše plánované 
investice 1,8 milionu korun. Zde jsme 
požádali Ústecký kraj o podporu 
z dotačního titulu Fondu hejtmanky 
Ústeckého kraje. Zde však chci zdůraznit, že 
toto dětské hřiště vybudujeme i bez této 
případné finanční podpory Kraje, protože 
zde takovéto zařízení chybí. Další viditelnou 
akcí, která proběhne v Bystřici, Pozorce      
a Mstišově bude úprava parkových ploch. 
Jedná se o parky v Palackého ulici, 
Drahůnské ulici, v Pozorce u kapličky         

a Mstišově na Náměstí Svobody. Všechny 
tyto zelené plochy se dočkají nových 
obrubníků, chodníčků a celkové úpravy 
zeleně. Dále bude dokončena oprava kostela 
Panny Marie v Dubí, včetně úpravy parku   
a okolí. Zde jsme však museli přijmout 
velice tvrdá úsporná opatření, z důvodu 
neposkytnutí dotace kvůli nedostatku 
financí ve státním rozpočtu a dochází 
k přepracování projektu na levnější variantu. 
Je to veliká škoda, protože tento kostel je 
v našem městě jedinou významnou 
architektonickou stavbou a naším cílem bylo 
ji maximálně zatraktivnit. Finanční krize je 
však vyšší moc, se kterou jen velmi málo 
naděláme. Ale i tak si myslím, že změny 
k lepšímu zde budou vidět. Další velkou 
akcí bude generální oprava Školní ulice ve 
Mstišově, kde investorem je Ústecký kraj, 
v jehož majetku komunikace je. Město se 
zde bude formou sdružené investice podílet 
na rekonstrukci chodníků částkou cca          
3 miliony korun. Také se podařilo prosadit 
do plánu investic Ústeckého kraje opravu 
komunikace ze Mstišova do Košťan, která 
z části do našeho města zasahuje. Další 
připravovanou akcí je generální oprava 
školního hřiště vedle školy Dubí 1, kde 
dojde k položení umělého trávníku              a 
celkové úpravě oplocení a okolí. V této části 
města připravujeme projekt pro získání 
dotace na regeneraci panelového sídliště    
K. Světlé a Družba, kde je připraven 
stavební projekt na úpravu zeleně, nové 
lavičky parkové úpravy, veřejné osvětlení, 
opravy chodníků a částí komunikací. 
Plánovaná investiční částka je více než      
10 milionů korun. Zde je vysoká 
pravděpodobnost získání dotace ve výši až 
80% z investiční částky. Myslím si, že tyto 
vložené prostředky do našeho města se vrátí 
v lepším pocitu všech obyvatel z hezkého 
prostředí kolem sebe. Ale i tak zde zbývá 
ještě nekonečné množství práce a náprav 
zanedbaných věcí z minulých období. 

Na závěr chci popřát všem školákům 
hezké vysvědčení, učitelům poděkovat za 
nelehkou celoroční práci se žáky           
a předškolními dětmi a hezký začátek 
prázdnin. Všem ostatním našim 
spoluobčanům přeji vše nejlepší a hezký 
začátek léta. Za měsíc se těším zase 
nashledanou. 

Ing. Petr Pípal - starosta 
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RM na své schůzi dne 28. 4. 2009 mj. projednala: 
UUsnesení č. 989/40/2009:U RM po projednání 
schvaluje seznam firem, které budou osloveny 
k podání nabídek na podlimitní veřejnou zakázku 
„Rekonstrukce chodníků a oprava krytu vozovky ul. 
Zahradní a Ležáky v Dubí“. 
UUsnesení č. 990/40/2009:U RM po projednání uděluje 
výjimku z vyhlášky města Dubí o stavební uzávěře 
pro změnu užívání penzionu ARSA, Ruská ul.  č. 6, 
Dubí na bytový dům. 
UUsnesení č. 991/40/2009:U RM po projednání uděluje 
výjimku z vyhlášky města Dubí o stavební uzávěře 
pro změnu užívání 1. patra objektu č.p. 291 na 
Cínovci z kanceláří na bydlení. 
UUsnesení č. 992/40/2009:U RM po projednání uděluje 
výjimku z vyhlášky města o stavební uzávěře pro 
změnu užívání penzionu Adéla, Ruská ul, Dubí na 
bydlení a kanceláře vč. užívání  čtyř bungalovů na 
bydlení. 
UUsnesení č. 993/40/2009:U RM po projednání bere na 
vědomí Vyhodnocení zimní údržby místních 
komunikací ve městě Dubí za období 2008 – 2009. 
UUsnesení 994/40/2009:U RM po projednání bere na 
vědomí 2. návrh programu: Dubské slavnosti 

2009.(Konečná podoba programu bude zveřejněna 
v DZ – pozn. red.) 
UUsnesení č. 995/40/2009:U RM po projednání bere 
na vědomí informaci o plnění příjmů a výdajů 
rozpočtu města Dubí za 1. čtvrtletí roku 2009. 

UUsnesení č. 996/40/2009:U RM po projednání 
schvaluje podání žádosti na  akci „Setkání rodáků“ 
do Programu na podporu příhraniční spolupráce 
mezi Českou republikou a Svobodným státem Sasko 
2007 – 2013 – Fond malých projektů – Euroregion 
Elbe/Labe. 
UUsnesení č. 997/40/2009:U RM po projednání 
schvaluje podání žádosti o dotaci na akci „Workshop  
- pro německou a českou mládež, téma: ochrana před 
nástrahami současnosti“ do Programu na podporu 
příhraniční spolupráce mezi Českou republikou a 
Svobodným státem Sasko 2007 – 2013 – Fond 
malých projektů – Euroregion Krušnohoří. 
UUsnesení č. 998/40/2009:U RM po projednání 
doporučuje ZM Dubí schválit změnu pravidel 
k poskytování a používání účelových finančních 
prostředků z Fondu rozvoje bydlení  dle 
předloženého návrhu. 
UUsnesení č. 999/40/2009:U RM po projednání: 1/ bere 
na vědomí informaci o tom, že se město Dubí stává 
dnem 1. 5. 2009 plátcem DPH; 2/ schvaluje úpravu 
cen ekonomických činností města se zdanitelným 
plněným od 1. 5. 2009 dle předloženého návrhu. 

UUsnesení č. 1001/40/2009:U RM po projednání 
schvaluje Plán práce RM Dubí na 2. pololetí roku  
2009 dle předloženého návrhu. 
UUsnesení č. 1002/40/2009:U RM po projednání 
schvaluje předložený návrh navýšení osobních 
příplatků ředitelů MŠ a ZŠ v souladu s rozvojovým 
programem MŠMT, a to s platností od  1. května 
2009. 
UUsnesení č. 1004/40/2009:U RM po projednání 
nesouhlasí s poskytnutím příspěvku na provoz 
Domova pro matky s dětmi, Diakonie ČCE – SKP, 
Litoměřice, ve výši Kč 1 000,00 za jeden měsíc 
ubytování, (maximálně do výše Kč 3 000,00). 
UUsnesení č. 1005/40/2009:U RM po projednání 
souhlasí s přidělením neinvestiční dotace ve výši Kč 
5 000,00 obecně prospěšné společnosti Pampeliška 
se sídlem Ústecká 318, Velké Březno, a to na 
volnočasové aktivity seniorů v DPS Dubí, Bílinská 
ul.  
UUsnesení č. 1006/40/2009:U RM po projednání 
souhlasí se žádostí o navýšení ceny díla  „Zastřešení 
terasy v Mateřské škole U Křemílka, Rokosovského 
236, Dubí 2“ o částku ve výši Kč 4 208,00, a to 
z důvodu navýšení nákladů zhotovitele. 
UUsnesení č. 1007/40/2009:U RM po projednání bere 
na vědomí informaci o možnosti využití institutu 
„Veřejná služba“.                                                 (šl) 

Napsali jste nám… 
Chci se zeptat Městského úřadu Dubí, zda může 

něco podniknout ve věci opuštěných koček bez 
domova? Vím, že je to problém všech větších měst. 
Zvířata se ze zákona nesmí utrácet, ale zákon už 
nezakazuje nezodpovědným lidem zvířata vyhodit 
na ulici. A co dál?  Volně pobíhající psy už opravdu 
není vidět, ti většinou skončí v přeplněných útulcích, 
ale s kočkami je to jiné. Do útulku se jich dostane 
málo a běhají venku, v zimě mrznou            a hladoví 
a v létě jen hladoví, a co hůř,  množí se. Vím, že 
město dotuje odchyt  těchto koček Městskou policií 
a  jejich následnou kastraci           u dubského 
veterináře. Považuji to za výborný nápad  a počin a  
vedení města  za to patří můj dík,   myslím, že se tím 
do budoucna  počet toulavých koček určitě 
zminimalizuje. Bohužel to ale neřeší současný 
problém, protože stávající kočky tu zůstávají  v 
našem případě  konkrétně na  sídlišti, před 
panelovými domy, tedy na pozemcích města.  Jsou  
vykastrované, ale bohužel stále bez pána, jsou to 
domácí zvířata, takže těžko po nich můžeme chtít, 
aby se zabydlela někde v lese nebo na louce, kde by 
je myslivci brali jako škodnou zvěř. Navíc ve městě 
to mají kočky bez domova těžší, než třeba tomu je na 
vesnici, kde přece jen mají šanci zalézt v zimě 
někam do stodoly a ulovit si nějakou tu myš, nehledě 
k tomu, že na vesnici lidé nežijí  v takové anonymitě 
a pokud se objeví u někoho cizí kočka, většinou brzy 
vypátrají, komu patří.. Ve městě  jsou opuštěné  
kočky  existenčně  zcela  závislé na pár lidech,  kteří 

je nezahánějí, mají s nimi soucit          a snaží se je v 
rámci možností alespoň nakrmit. 

Člověk by si řekl, zaplať Pámbu, že takoví 
soucitní lidé existují, ale chyba lávky. Je i pár lidí, 
kterým tato dobročinnost vadí. Zašlo to tak daleko, 
že na popud těchto lidí, zazvonila u starých manželů, 
kteří kočky krmí,  městská policie             s 
upozorněním, že pokud s krmením nepřestanou, 
budou předvoláni na Městský úřad Dubí před 
přestupkovou komisi. Slyšela jsem, že stěžující si 
lidé poukazují na nepořádek, který je spojený       
s krmením. Přitom misky, kam dáváme večer  těm 
pár kočkám žrádlo, jsou schované pod křovím vedle 
kontejnerů a kdo o nich neví, nemůže je vidět. 
Myslím si, že problém bude spíš v nesnášenlivosti ke 
kočkám, než po touze udržovat veřejný pořádek. 
Starý pán, který se o kočky nejvíce stará, tam chodí  
uklízet, takže tam ráno nezůstávají ani zbytky žrádla, 
které by mohly přilákat krysy.  Musím říci, že mě už 
unavuje věčný boj se „skrytým nepřítelem,“ protože 
ti sousedé, kteří nám misky na krmení vyhazují  
(musí to dělat někdy v noci) a kteří si byli stěžovat 
na Městské policii Dubí, nevystoupili dosud z 
anonymity, takže jsem se šla na přestupkovou 
komisi přeptat, jak to s krmením koček je? 

    

Přiznám se, že  sama  nevím, jak tuto situaci 
řešit,  protože si nejsem jistá, zda  útulek je pro 
zvířata to nejšťastnější  řešení. V první řadě bych 
trestala lidi, kteří zvíře vyhodí, snad by to pomohlo, 
aby se chovali „lidštěji“. Potom bych přála každé 
opuštěné kočce, aby  našla svůj domov u  hodných 
lidí. Mám na mysli  lidi, kteří mají  vlastní dvorek či 
zahrádku, kde by kočky svou přítomností nikoho 
neobtěžovaly a nikdo by neobtěžoval je,  protože 
nevím, zda by si tyto venkovní kočky zvykly na 
život v bytě.  Jinak jsou kočky milá, chytrá, zvídavá 
a zábavná zvířátka, což mi určitě každý, kdo má 
doma kočku, potvrdí.  Nezaslouží si, aby  živořily   u 
kontejnerů a lidé je zaháněli kamením nebo po nich 
stříleli ze vzduchovky, což se bohužel stává.  

Pracovnice přestupkové komise mě ubezpečily, 
že žádný zákon ani vyhláška nezakazuje krmení 
zvířat na pozemcích  města a hlavně tam o žádné 
stížnosti nevěděly.  Pochopila jsem, že vše bude 
záležet na toleranci a hlavně domluvě  obyvatel 
sídliště, tedy mezi zastánci a odpůrci koček. 

Po mých předchozích zkušenostech však na 
domluvu moc nevěřím, a proto prosím jak město, tak 
každého, komu není osud koček lhostejný,         o 
pomoc. 

Pokud necháme kočky jejich osudu, to znamená, 
že je necháme, aby postupně vymřely hladem nebo 
jiným strádáním, připadá mi to dost kruté a myslím, 
že v tom případě  by byl daleko lidštější zákon, který 
povoloval jejich bezbolestné utracení. 

Moc bych si přála, aby město pomohlo najít 
řešení, jak ještě,  kromě již zmíněné kastrace, 
kočkám  pomoci.  

A  prosím všechny lidi, kterých se tento článek 
jakkoliv dotknul, aby nesoustředili svůj hněv na 
kočky, protože  ty za vzniklou situaci opravdu 
nemohou.                                        Kateřina Štiková 

UNa dopis paní Štikové reaguje velitel MP Dubí, pan Tomáš Pykal: 
     K Vašemu dopisu, který se týká problému 
s toulavými kočkami, sděluji, že Městská policie 
Dubí tento problém řeší, jak jste správně uvedla, 
kastrací odchycených koček a následném vypouštění 
zpět do města. Je to způsob, jak legálně a humánně 
redukovat počet toulavých koček. Je mi zcela jasné, 
že na tento způsob redukování počtu koček  budou 
ze strany občanů různorodé názory. Část občanů na 
toto bude nahlížet jako na věc potřebnou a část 
občanů to bude zásadně zavrhovat .  
Každá kočka může mít několik vrhů do roka a při 
přivírání očí nad tímto problémem si do blízké 

budoucnosti vytváříme problém s výrazným 
přemnožením populace toulavých koček.  
Městská policie prováděla i odchyt a umísťování 
koček do útulku v Krupce. Tento útulek, se kterým 
mělo město do konce roku smlouvu, měl omezenou 
kapacitu pro kočky, a proto se odchyt a umístění 
prováděl jen podle možností útulku . 
Začátkem letošního roku jsme měli nepříjemný 
problém s útulkem pro opuštěná zvířata. Útulek 
v Krupce přestal zvířata přijímat a jiný v okolí nebyl. 
To se projevilo i na nespokojenosti občanů, kteří se 
na nás obraceli s oznámením na volně se potulující 

psy. Strážníci odchytávali psy pouze v nejnutnějších 
případech a snažili se je za této situace někde 
umístit. V současné době má město uzavřenou 
smlouvu s útulkem v Žimu, kam budeme umísťovat  
i toulavé kočky. Umísit toulavé kočky do útulku pro 
opuštěná zvířata a kastrace je jediný způsob omezení 
počtu koček,  jakou město má. Podle mých 
zkušeností se pracovníci útulku  snaží umístěným 
kočkám najít nové majitele a vcelku se jim to daří. 
Město takovou možnost nemá, a proto má uzavřenou 
smlouvu s Nadací TLAPKA, provo-zovatelem 
útulku.     Tomáš Pykal, velitel MP Dubí 

červen 2009                                           Hwww.mesto-dubi.czH                                        strana 3 

Z jednání RM Dubí 

 



 

červen 2009                                            Hwww.mesto-dubi.czH                                           strana 4 

Operátor kamerového systému si 
všiml, že na zastávce autobusu leží dva 
chlapci. Na místo byla vyslána hlídka 
městské policie, která zjistila, že se jedná 
o dva nezletilé mladíky z Teplic, kteří 
byli v silně podnapilém stavu. Oba 
chlapci byli převezeni přivolanou 
záchrannou službou do nemocnice, 
protože zde hrozila otrava alkoholem. Po 
propuštění při podání vysvětlení na 
služebně městské policie vypověděli, kde 
alkohol získali. Případem se dále bude 
zabývat příslušný orgán         a  stíhaný 
bude ten, kdo chlapcům požívání 
alkoholu umožnil.  

Při měření rychlosti vozidel ve 
Mstišově bylo naměřeno řidiči z Krupky 
překročení rychlosti v obci. Při řešení 
přestupku se řidič vozidla doznal, že 
nemá oprávnění k řízení motorových 
vozidel, protože má vyslovený zákaz 
řízení. Muž byl předán Policii ČR pro 
podezření ze spáchání trestného činu 
maření úředního rozhodnutí.  

Při noční pěší hlídkové službě 
strážníci v Údolí zaslechli výstřely 
pravděpodobně z pistole. Výstřely byly 
slyšet z jedné zahrady. Na místo si 
strážníci přivolali další hlídky. Prostor 
zahrady byl nejdříve zkontrolován 
přístrojem pro noční vidění. Než strážníci 
do zahrady vstoupili, zjistili přístrojem 
pro noční vidění, že se na zahradě zdržuje 
více osob. Jeden z mužů měl u sebe 
pistoli. Zákrok proběhl rychle, aby 

nedošlo k případným zraněním.  Muž, 
který měl u sebe zbraň, uvedl, že se jedná 
o pistoli plynovou a pokoušel se z ní 
vystřelit světlici, což se mu nezdařilo.  

Na služebnu městské policie bylo 
oznámeno, že  v herně v Pozorce opět 
došlo ke rvačce. Hlídka na místě zjistila, 
že došlo k rozepři mezi dvěma zákazníky. 
Ti se vzájemně fyzicky napadli. Když 
strážníci přišli do herny, na zemi ležel 
muž z Dubí, kterému tekla krev z nosu     
a úst. Útočník z místa stačil utéct. 
Zraněný muž byl převezen na ošetření do 
nemocnice přivolanou záchrannou 
službou.  

Při kontrole bývalé psychiatrické 
léčebny strážníci zjistili, že se v prvním 
patře nachází zhruba deset dětí  
s pistolemi na kuličky a střílejí po sobě. 
Strážníci jim pistole odebrali, aby si pro 
ně přišli rodiče a vykázali děti z demolice, 
kde hrozí nebezpečí úrazu. Objekt je ve 
velice špatném technickém stavu. Druhý 
den na služebnu přišla jedna z maminek 
podat si stížnost na chování strážníků, že 
nemají právo vychovávat jejího syna, že 
to dělá sama.  

Strážníci provedli kontrolu diskotéky 
ve Čtyřlístku na podávání alkoholu 
mládeži. V provozovně bylo několik 
mladistvých, kteří byli podrobeni dechové 
zkoušce na alkohol, ale u žádného nebyl 
alkohol zjištěn. Dále se prováděly 
kontroly řidičů odjíždějících od restau-
rací a byl přistižen pouze jeden řidič ze 
Švýcarska, který byl pod vlivem 
alkoholu; ten byl v nočním podniku, ze 
kterého odjížděl  osobním vozidlem.   

Občan z Dubí oznámil, že v ulici 
Bezručova se pohybuje muž 
v podnapilém stavu, zvoní na zvonky a 
sprostě nadává. Když na místo dorazila 
hlídka strážníků, tak muž začal  slovně 
napadat i hlídku. Muž byl předveden ke 
zjištění totožnosti  a  pro jeho agresivní 
chování mu byla nasazena pouta. Po 
předvedení  na služebnu dostal záchvat.  
Lékař přivolané lékařské služby 
konstatoval, že muž záchvat jen předstírá, 
ale pro jeho značnou opilost byl převezen 
do nemocnice na vystřízlivění.  

Strážníci přijali oznámení od občana 
z Dubí, že nalezl v lese nad hájenkou 
mrtvolu muže. Hlídka mrtvého muže 
nalezla v lese nad lázněmi, ve srubu. 
Jednalo se o místního občana, který do 
srubu chodil s přáteli popíjet alkohol. 
Strážníci pomohli mrtvolu muže přenést 
k vozidlu pohřební služby. Na těle nebylo 
patrné cizí zavinění, příčinu smrti prokáže 
pitva. 

Strážníci řešili rvačku několika 
mladistvých v ulici K.Světlé. Dvě party se 
domluvily a mladíci posilněni alkoholem 
se poprali v parku v ul. K.Světlé. Když do 
parku přijela hlídka, tak se dva z nich dali 
na útěk. Oba byli zadrženi v ulici Ruská. 
Po orientační dechové zkoušce byli 
všichni předáni do péče rodičů.  Na odbor 
sociální péče Magistrátu města Teplice 
byl zaslán podnět na zahájení šetření, 
jelikož se nejedná o první případ, protože 
chlapci jsou strážníkům již dobře známí. 
Stejní chlapci se dopustili již více 
prohřešků na území města.    

           Tomáš Pykal, velitel MP Dubí 

 

UPoděkování strážníkům Městské policie z Dubí 
   Chtěla bych touto cestou poděkovat strážníkům Městské policie z Dubí  Liboru Maříkovi a Petru Horáčkovi          
za pomoc mé těhotné dceři, kteří ji 6. 5. 2009 před Penny marketem v Dubí ochotně a v dešti pomohli vyměnit 
vadnou pneumatiku na autě. 

Patří jim poděkování.                                                                                                     Věra Dvořáková, Dubí 1 
 
 

Oznámení o výluce na trati 
Z důvodu dalších oprav kolejového svršku probíhá znovu úplná výluka na trati č. 135 Most –Dubí – Moldava v Krušných horách, a 
to ve dnech 

Uod 1. do 15. června t.r. 

Všechny vlaky jsou nahrazeny autobusy a zastávka je opětovně umístěna v Dubí u stanice MHD poblíž restaurace Čtyřlístek. 
Autobusy tedy nezajíždějí k budově nádraží v Dubí.  

Jízdenky je  možno zakoupit bez přirážky u průvodčího v autobusu.  

ČD rovněž oznamují, že z tohoto důvodu je omezena přeprava jízdních kol. 

Střední 154, 417 03 Dubí
 417 571 637, Tel.: 417 571 200Telefon + Fax:
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ZMIZELÉ DUBÍ  
 

 

 

V roce 1889 byla na frekventované silnici 
z Teplic do Drážďan v Horním Dubí 
vybudována restaurace Bellevue. Počátkem 
20. let byla krátce přejmenována na 
Sächsischer Hof, ale vzápětí se majitel vrátil 
k původnímu názvu. V nabídce bylo 
ubytování cizinců, možnost využívání 
zahradní terasy, stravování, podávalo se 
pivo, víno i ovocná vína, likéry, káva, čaj, 
čokoláda a ke zkrácení dlouhé chvíle         
byly i povolené hry. V období II. světové 
války byl hotel na Adolf Hitler Strasse 
pojmenován po svém tehdejším majiteli 
Gruss. Zlaté časy zažíval hotel i po válce 
pod názvem Slávie a sloužil zejména 

lázeňským hostům. Počátkem šedesátých let muselo být přikročeno k jeho zásadní opravě pro celkovou 
zchátralost. V 90. letech se název občas měnil, stejně jako jeho majitelé. 

 

 

Na horním obrázku vidíme bývalou Slávii jako 
Saský dvůr počátkem dvacátých let minulého 
století a dole jako Hotel Golf na jaře 2009. 
Kostel v pozadí má ještě věž v původní 
podobě. Dnes na věži probíhají opravy zdiva 
po nepovedené rekonstrukci v devadesátých 
letech.  

                                Jiří Veselý 
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Den Země 
K příležitosti oslav Dne Země jsme se i letos zúčastnili soutěžního dopoledne pořádaného u Ekocentra Šťovík  Teplice. Vypravili 
jsme desetičlenné družstvo, kdy každý ročník 1. stupně reprezentovali dva soutěžící. Žáci na 7 stanovištích plnili disciplíny s různým 
zaměřením. Neboť vědomosti a znalosti děti využily v kolektivní spolupráci, vybojovali jsme 3. místo.                                                    

Gratulujeme! 
Zástupci: 1. tř. Orgoň, Kopřiva 
                2. tř. Bukačová, Šandová 
                3. tř. Velátová, Bukačová 
                4. tř. Januš, Lázňovská 
                5. tř. Slezáková, Jerznkjan        Mgr. Turišinová Eva, ZŠ Dubí 1 
 

Jak létaly čarodějnice ve škole ... 
Dne 30. dubna  se ve třídách i na 
chodbách Základní školy v Du- 
bí 2 proháněli čarodějové            
a čarodějnice. Konal se totiž 
projektový den věnovaný tomuto 
tradičnímu pohanskému svátku 
vítání jara. Celý den se nesl 
v duchu čarodějnického reje. 
Učitelé i žáci byli převlečeni do 
masek, jež tvořily a ozvlášt-
ňovaly autentické doplňky – 
klobouky, kosti 
z přírodovědného kabinetu, 
umělí pavouci, košťata a 
podobně. Čarodějnická atmosféra 
naplňovala jak samotnou výuku, tak i 
završení dne, jež probíhalo formou 
soutěží. Žáci, kteří byli během 
vyučovacích hodin tohoto dne nejvíce 
aktivní, vytvořili skupinky a repre-
zentovali tak svoji třídu. Soutěžilo se 
v letu na koštěti, čarodějnickém „X –

faktoru“, v němž skupinky tančily na ústřední píseň z filmu Dívka na koštěti, a ve 
vytvoření originálního a zábavného zaklínadla. Na vítěze čekala řada sladkých a 
užitečných cen.    

Žáci i učitelé tak prožili příjemný den plný poučení i zábavy.   

                Mgr. Lucie Suková, ZŠ Dubí 2; foto: Ing. Michaela Knotková  
 

SOUTĚŽ ČESKÉHO ČERVENÉHO KŘÍŽE 
Žáci ZŠ  Dubí 2 se zúčastnili soutěže ČČK. Už od dubna jsme se 
zúčastňovali přípravy na Okresní soutěž první pomoci. Po měsíční 
přípravě, kde jsme si mohli vyzkoušet i resuscitování na figuríně a kde 
jsme byli dobře připraveni na soutěž,  jsme jeli do ZŠ Novosedlice, 
odkud jsme si přivezli krásné 3. místo v sestavě K. Mašková,              
S. Tomková, Š. Arnold, M. Dolejš a L. Hlaváček.   

Všem  se nám líbilo a budeme rádi reprezentovat naši školu i příští    
rok !!! 

                                                                                                               
Tomková Sára                                                                                                                

Mašková Kateřina 
 
 



Střední škola sociální PERSPEKTIVA a Vyšší odborná škola, s.r.o. v Dubí zahájila dne 20.05.2009 maturitní zkoušky. 

 

 

 
 

 

 

 pedagogický sbor                 studenti 4.A                                       květina pro předsedkyni maturitní komise        

Studentka Perspektivy slaví už před maturitou… 
Jana Bašková, studentka 
4. ročníku Střední školy 
sociální PERSPEKTIVA, 
se totiž týden před  
svou maturitou  dověděla 
o tom, že se  umístila na  
skvělém 3. místě v lite-
rární soutěži Ministerstva 
spravedlnosti ČR. Lite-
rární soutěž  Justice4U  byla vyhlášena na 
podzim 2008 Ministerstvem spravedlnosti ČR 
a byla určena pro studenty gymnázií      
a středních odborných škol. Cílem této 
zajímavé soutěže je zvýšit u mladých lidí 
právní povědomí a vysvětlit význam pravidel    
a zákonů pro fungování společnosti. 

   

setkání se zákonem. Jak autorka sama uvádí, 

la původně 

tastický 
           

slohovým cvičením, když ale byla  
v hodině českého jazyka při autorském čtení 
odměněna za svou práci potleskem spolužáků, 
nezaváhala a přihlásila se do soutěže.  

A čím zaujala? V povídce rozvíjí fan

Studentka  Jana Bašková se do soutěže 
přihlásila se zpracováním tématu Blízká 

k vybrané problematice má blízko, 
ne náhodou studuje obor sociální 
péče a v budoucnu - po 
absolvování vysoké školy - by se 
chtěla právní a sociální proble-
matice dále věnovat.  

Její povídka Vášeň by

příběh novináře, kterému se podaří získávat 
zprávy z budoucnosti, je tak nucen váhat mezi 
mnoha etickými dilematy…, ale více  se 
čtenáři doví ve sborníku, ve kterém budou 
vítězné práce publikovány. 

Slavnostní předání ceny se uskutečnilo dne      
13. května v budově Justiční akademie 
v Praze. 

Jedná se o prestižní ocenění jistě nejen díky 
silné konkurenci soutěžících z celé republiky, 
ale i díky tomu, že práce vyhodnocovala 
odborná porota složená ze zástupců Obce 
spisovatelů, rezortu spravedlnosti a dalších 
odborníků. U soutěžních prací se hodnotí 
jejich literární hodnota, kvalita zpracování 
tématu, znalost problematiky, ale také se 
posuzuje kvalita díla z hlediska schopnosti 
myšlení a formulování názoru autora. 

Slečna Jana Bašková tak může pár dní před 
svou maturitní zkouškou oslavovat!  

                             Mgr. Tomáš Vorochta 

Dubí a Mstišov ožily oslavami Filipojakubské noci  
Louka pod „Kudrákem”, zámeček Dvojhradí a prostranství za mstišovskou hasičskou zbrojnicí. To je 
výčet tří míst, kde proběhlo 30. dubna pálení čarodějnic. Na jednotlivých akcích se bavily stovky lidí. 

Jako každý rok, tak i letos nemohlo chybět      
v dubnovém programu Městského kulturního 
zařízení Dubí pálení čarodějnic. Kromě 
zaměstnankyň MKZ se na přípravě podíleli      
i místní dobrovolní hasiči. Rej černokněžníků, 
kouzelníků, čarodějů a čarodějnic se slétl      
v 16:30h na Školní náměstí v Dubí 1, odtud 
směřoval pod „Kudrák”, kde již čekaly na 
nejmenší děti všemožné soutěže o ceny.  

 

  

Oborou dýchla čarodějnická atmosféra 
Keltský svátek Beltine, v němž lze najít původ 
pálení čarodějnic, poukazuje na to, že ohně 
mají lid očistit od všeho zlého. Vyznavatelé 
tohoto svátku by měli u vatry tančit a radovat 

jako by platila na mstišovskou oboru, kde      
v poklidném prostředí sledovalo pálení 
čarodějnic takřka sto padesát místních 
obyvatel, ale i návštěvníků Mstišova. Nebyli 
ani ochuzeni o volbu nejkrásnější čarodějnice 
a o lampiónový průvod.   

Průvod městem tentokrát předčil mnohá 
očekávání pořadatelů, jelikož se po 
inkriminované trase vydalo více než šest 
stovek lidí. Během odpoledne si přišli všichni 
ti, co měli s sebou u „Kudráku" masku, na 
sladký pamlsek.  Co by to byl ale za rej bez 
hudby? O tu se postarala country skupina 
Stetson z Ústí nad Labem, která zde vyhrávala 
do večerních hodin.   

se třeba z příchodu jara. Právě poslední věta vévodila u „hasičárny" Miss Čarodějni          

 

Posledním „čarodějnickým" místem, kde         
v Dubí a blízkém okolí zažehly plameny 
nezbedné čarodějnice, se stalo prostranství za 
hasičskou zbrojnicí ve Mstišově. Před zraky 
zhruba sta obyvatel byla na pospas ohni dána 
po 17. hodině slaměná čarodějnice. Než se tak 
stalo, tak jí z pravé kapsy vyčníval její 
talisman, plyšový pes. I toho bohužel pohltila 
ohnivá masa. Mezi doprovodnými programy 

ce 2009. 
„Kromě 
klasických 
umístění 
byla udě-
lena i cena 
pro nej-
mladší 
účastnici 
soutěže. 
Tou se 
stala Mo-
nika 
Kozáková z Dubí," vyhlásil cenu dubský 
starosta, Ing. Petr Pípal.   

„Na pódiu u Dvojhradí se představila kapela 
Na poslední chvíli, kterou mohli posluchači 
slyšet a vidět v místních prostorách i v pátek  
8. května. Uskutečnil se zde totiž country 
festival s názvem Mstišovský Daněk,“ 
informace ke kapele poskytla Jana Hamáková, 
jedna z pořadatelek pálení čarodějnic.   

Mstišovští hasiči vedli lampiónový průvod 

Úderem 20. hodiny vyrazilo několik desítek 
lidí na lampiónový průvod po Mstišově. 
Někteří z nich se po této „večerní procházce" 
rozešli do svých domovů, jiní pro změnu 
nadále slavili Filipojakubskou noc, která 
nastává mezi 30. dubnem a 1. květnem.  

               Martin Tóth 
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Přípravka 1.FC  Dubí 
Je na čase se představit. Jsme přípravka 1. FC Dubí. Dělíme se na přípravku mladší a starší. V mladší 

přípravce jsm

o třeba do solné jeskyně. Mimo mistrovských utkání občas zorganizujeme 
nějaký turnaj a nebo na nějaký jedeme. Účastníme se také přátelských utkání.
maskota  a samozřejmě fanoušky. Kromě trenérů, vedoucího,
dokumentuje většinu zápasů. 

jiných i nesportovních aktivit. 
Dresy dnešní 
dob řes to jsme dobře 
vyb

e fotbalisti ve věku 6-8 let, hrajeme v II. třídě mladší přípravky skupina A, jsou mezi námi      i 
mladší, zatím však neregistrovaní hráči, kteří s námi trénují. Ve starší přípravce jsme ve věku 8 – 11 let     a 
hrajeme v II. třídě starší přípravky skupina B. 

Tréninky máme dvakrát týdně, v zimě trénujeme v hale nebo na umělém trávníku. Na jaře, v létě a na 
podzim, pokud nám to počasí dovolí, trénujeme venku ať už na trávníku či jiném povrchu. V rámci tréninku 
také občas jdeme plavat neb

 S sebou si bereme vždy svého 
 máme také svého kamera- mana, který nám 

Letos již třetím rokem jedeme na 
soustředění. Na soustředění jsme 
v předchozích dvou letech měli dvoufázové 
tréninky, turnaje ve fotbale i nohejbale         
a spoustu 

, tréninkové a šusťákové soupravy, sportovní náčiní, soustředění a další naše aktivity v 
ě stojí oddíl, naše rodiče, ale především naše sponzory spoustu peněz. Ale i p
aveni. 

A dokonce máme i svoje vlastní internetové stránky HUwww.pepedub.czUH . 

Jestli Vás tyto řádky zaujaly, je vám 6 až 12 let a máte chuť se zapojit, rádi Vás mezi sebou 
ítáme. Přijďte k nám do Dubí, do  Sportovní ulice v úterý nebo čtvrtek od 16:45 hodin nebo volejte přiv

našemu trenéro

Od sezony 2009-2010 budeme hrát ve skupině starší přípravky a mladších žáků.                                       

                                                                                                    Malí fotbalisté 1.FC Dubí. 

0

vi p.Pejcharovi – 777 760 775 nebo vedoucímu p.Zíkovi – 603 583 836. 

 

Nultý ročník v petanque.  
Dovolte mi, abych Vás všechny „Dubčáky“ i sousedy z širého okolí pozval na nultý zkušební ročník v petanque o pohár zastupitele Ústeckého kraje.  
Kdy a kde??? V sobotu 13.června od 14:00 hodin na hřišti ZŠ Dubí 2 v Tovární ulici nad areálem firmy Řempo Holoubek. Hrát se bude ve dvou kategoriích.        V 
dětské do 0 do 15 let a v druhé od 15 let do….. 

at novou tradici.                                                                                        Tomáš Zíka, zastupitel ÚK 

Festival MATEŘINKA 20 9 
Dne 5.března proběhlo v Krušnohorském divadle 
v Teplicích oblastní kolo festivalu MATEŘINKA 
2009. Tento festival je celostátní nesoutěžní 
přehlídka hudebních, tanečně-sportovních                a 

NKY tohoto kola zúčastnily  a my 

 aktivitami a bohatým doprovodným 

í se dětem velice vydařilo      a určitě to 
byl pro ně i pro rodiče neopakovatelný zážitek. Pro 

í učitelky, byl festival velmi přínosnou 
 

Doufáme, že příští rok se v

               

dramaticko-výtvarných pódiových vystoupení, jako 
je třeba veřejná prezentace práce mateřských škol 
v České republice. 
Děti z naší mateřské školy CIBULÁČEK se             s 
tancem CITRÓ
všichni jsme s napětím očekávali, zda vybojujeme 
účast na celostátním setkání v Nymburce, kde budou 
jen ti nejlepší. 
Podařilo se a mohli jsme vyjet. Celostátní kolo se 
konalo ve dnech 8. - 9. května v krásném sportovním 

Hlavní program byl doplněn          o výstavu 
dětských výtvarných prací, prodejní výstavu hraček 
a zařízení pro mateřské školy, soutěžemi, 
sportovními

centru u řeky Labe. Náš tanec CITRÓNKY byl 
zařazen do pátečního bloku, kdy vystupovalo se 
svým programem  celkem 13 mateřských škol. 

nás, pan
inspirací.

programem pro děti. Organizace tohoto projektu 
nebyla jednoduchá a organizátoři ji splnili na 
výbornou. 
Děti se ani na chvilku nenudily a zúčastnily se 
různých aktivit, jako např. malování prstovými 
barvami, zdobení perníčků, vyrábění záložky. Dětem 
se líbilo hudební představení a kdo se nestyděl, mohl 
si společně zazpívat na pódiu. Samotný finálový 
program jsme všichni sledovali s nadšením. 
Vystoupen  Nymburce opět sejdeme.         

Za kolektiv dětí  z MŠ CIBULÁČEK napsala paní 
učitelka Radka Přibylová

Prodloužený víkend na kolech 
Ve čtvrtek 7. května jsme vyjeli vlakem do Svoru. Tam už na nás čekalo doprovodné auto s našimi koly      a 
vyrazili jsme do Mařenic.Bylo nás 18 a náš cyklokonvoj byl na silnici nepřehlédnutelný. Ujeli jsme 7 km a 
dojeli jsme k bývalé škole, kde jsme přespali. Ráno jsme vyrazili kolem půl desáté. Vyšlápli jsme pár 
kopečků a dorazili k našemu doprovodnému autu. Nasvačili jsme se, doplnili zásoby pití, kola jsme dali do 
auta a šli jsme se pěšky podívat na rozhlednu Hvozd přes německé hraniční území. Pak jsme došli zpátky 
k autu a na kolech dojeli přes Německo do Jablonného v Podještědí. Po dobrém obědě v restauraci v kempu 
šli jsme procházkou na hrad Lemberk a ze Zdislaviny studánky se zázračnou vodou jsme se napili. Po 
návratu do kempu jsme hráli různé hry až do úplné tmy. V sobotu jsme vyjeli kolem desáté hodiny. Ujeli 
jsme dalších 25 km do našeho stanoviště v Osečné. Přespali jsme v kempu u školy. Dokonce jsme mohli 
využít školní tělocvičnu, kde jsme hráli různé hry a vyřádili se na horolezecké stěně a šplhadlech venku na 

 

eronika Žižková   

trávníku.  V neděli ráno jsme si zabalili věci a šli jsme se podívat na prameniště řeky Ploučnice. Pak jsme
nasedli na kola a dojeli jsme na nádraží do Zdislavi. A pak už jsme příjemně unaveni jeli vlakem domů. 
Dohromady jsme najeli na kolech 53 km. Víkend se nám všem moc líbil. 

Hwww.dubi.pionyr.czH                                                                                          Za PS Dubí V

Těším se na Vás, že nám v hojném počtu pomůžete odstartov

javascript:void(0)�


V Dubí besedovali o záchraně bílých nosorožců 
MVDr. Přemysl Rabas, bývalý ředitel 
Podkrušnohorského zooparku Chomutov, přijel 

celkem pět druhů nosorožců. Ty se dále člení na 

odle nejnovějších 

mal Parku v San 

Association of Zoos and Aquaria, jež 

ledně za nimi se mají vydat 
orožci tuponosí severní. Jejich novým 
em bude zřejmě Tanzanie a keňská rezervace 

sanci.  

zervace Ol Pejeta uvažuje již delší 

oh," zdůraznil Rabas. Z nich se vyrábí 

ího tuponosového 
nosorožce, na okraji vyhubení. Dík
výzkumným pokusům se tohoto živočicha poda
„za p

o

v úterý 19. května do společenského klubu 
Městského kulturního zařízení v Dubí, kde uvedl 
besedu s názvem Záchrana bílých nosorožců.     

V úvodu nejdříve podal přítomným základní 
informace o nosorožcích. „Na světě se nachází 

černé a bílé," prozradil Přemysl Rabas, člen Světové 
asociace zoologických zahrad a akvárií (WAZA).   

i nos
domov
Ol Pejeta Conver

Právě nosorožec tuponosý severní, zvaný též jako 
širokohubý či bílý, je v současné době 
nejvzácnějším nosorožcem světa. Jejich počet není 
nikterak příznivý. Na světě žije p
odhadů posledních dvanáct kusů a pouze jedna 
třetina z nich ve volné přírodě. A osm těchto 
živočichů je drženo v lidské péči.  

„Královédvorská zoo vlastní čtyři samice a dva 
samce. Jde o jedinou ZOO na světě, která disponuje 
tak velkým chovu schopným stádem. Další dva 
přírůstky jsou k vidění ve Wild Ani
Diegu, přičemž samec Angalifu je majetkem ZOO 
Chartúm a samice Nola patří ZOO Dvůr Králové," 
dodal náš host o počtu nosorožců. 

Aby nedošlo k vyhynutí ohroženého druhu, tak se 
snaží na klesající jev nosorožců reagovat řada 
světových organizací. K nejvýznamnějším patří 
European 
sdružuje v současné době přes 300 zoologických 
zahrad, akvárií a dalších organizací z 35 zemí 
Evropy.   

Nejvyšší orgán Asociace evropských zoo a akvárií 
(EAZA) na svém jarním mítinku, který proběhl před 
pár dny v ZOO Dvůr Králové, schválil, aby byli 
převezeni z tamní zoo do Afriky minimálně tři nebo 
čtyři černí nosorožci. Nás

Jak uvedl Přemysl Rabas, tak se o přesunu plodných 
jedinců do re
dobu, jelikož jsou zde výborné podmínky pro 
rozmnožení stavů severní formy nosorožce bílého 
tuponosého.  

„Před osmi lety se v Keňi nacházelo takřka třicet 
těchto nosorožců. Dnes tu ovšem nežije ani jeden. 
Proto je pravý čas na to, aby tomu tak nadále 
nebylo," podtrhl aktuálnost problému a následně 
dodal: „Kdyby ZOO Dvůr Králové nepřistoupilo     k 
výměně nosorožců, tak by na sto procent vyhynuli. 
V případě volné přírody stále žije naděje, že se 
rozmnoží a zachrání."  Další důvod, proč se čeští 
nosorožci stěhují do Keňi, je ten, že zde tolik 
nedochází k napadání nosorožců ze strany pytláků 
oproti jiným africkým státům. „Za celý rok došlo 
pouze ke třem útokům. Ani jeden pytlák si neodnesl 
nosorožčí r
rukojeti do nožů. V tradiční čínské medicíně se rohy  
melou na prášek a dělají se z nich afrodiziaka i jiné 
léky.      

Ke konci besedy se věnovala pozornost i exotickým 
místům a zvířatům. Za zmínku stojí například 
pralesní antilopa, zvaná okapi. Ta byla před několika 
lety, jako je tomu dnes u severn

y náročným 
řilo 

ět minut dvanáct” zachránit. 

Martin Tóth 

V Bystřici hořel travnatý por st   
Na 24. dubnové odpoledne jen tak nezapomenou 
obyvatelé Horské a Tovární ulice v Dubí - Bystřici, 
kde došlo „na ledárce" k požáru trávy, pneumatik    a 
sutě. „Včera jsem si všimla, když jsem šla             s 

, zřejmě skupinka teenegerů. Ta zde asi 

     

u dále 

Při požáru nebyl nikdo zraně

ř o

dcerkou ze školky, že sem někdo navážel odpadky a 
suť," řekla dubská obyvatelka, paní Květa 
Strnadová.  

Podle výpovědi tamních svědků stojí za požárem, 
který svou rozlohou odpovídal hřišti na teplických 
Stínadlech
manipulovala s ohněm. Tuto verzi na místě naznačil 
i Daniel Peiker, zasahující hasič z SDHO Dubí – 

škodám na majetku v blízké zahrádkářské kolonii.  

             Martin Tóth 
Mstišov.  

Narozeniny dubských Hravých ku

„S největší pravděpodobností byl požár založen 
úmyslně nebo z nedbalosti," potvrdil Peiker  Ten 
následně uvedl, že k vyhlášení poplachu došlo    
v 14:44 hodin. Hasiči požár lokalizovali po hodině, 
v 15:51 hodin.  K inkriminovanému míst
vyjela jednotka HZS CPS Teplice. Celou postiženou 
oblast hlídalo i několik policistů z dubského 
oddělení Policie ČR a Městské policie Dubí.  

n. Nedošlo ani ke 

átek –  směs různých emocí a děje, d počátku až do konce ! 
Hravá kuřátka, kroužek pro děti a maminky, jako 
každý rok v dubnu opět oslavila narozeniny, letos již 

p
p

nu svým zpěvem 

á škola sídlí v Trnovanech a my v Dubí, 

tolik: „Naším 

H
roku těšit na  focení na tablo, na obrázková 
vysvědčení, která rozdáme 25. června a společný 
celodenní sobotní výlet. Kuřátkové mamky, již 
přemýšlejte, kam to bude, budu ráda, pokud  mi 
pošlete rovněž „fotečky“ z narozenin. 
HUpi.komarkova@seznam.cz

čtrnácté!  Program jsem se s mými kolegyněmi 
snažila připravit tak, aby si vybral opravdu každý, 
aby si každý našel to své. 

Přišel mezi nás opět pan starosta a čekalo na něj 

jedničku s upečením narozeninového dortu, za který 

velmi děkujeme. Ten také krájel náš pan starosta, my 
jsme totiž nikdo neměli to srdce – jak se říká -  „do 
toho říznout…“ Dětem také přinesl plnou tašku 
pamlsků a  dokonce si s námi na oslavě i zasoutěžil. 
Hned v úvodu rozjasnila celou her

hned několik povinností v tom dobrém slova smyslu, 
řičemž tou první bylo otevřít dětský šampus na 
řípitek. Hotelová škola opět „zabodovala“ na 

za potlesku do rytmu Stefanie Ruso. Dětské 
divadélko pod vedením paní Věry Bolfové, sídlící 
v Dubíčku, si rovněž získalo pozornost posluchačů 
svou pohádkou          o zvířátkách. Došlo i na 
fotografování, vždyť narozeninový obrázek nesmí 
v kronice chybět. 

     Pěknou „tečkou oslavy“ byla Mašinka a společně 
zazpívaná písnička Dělání se zpěvačkou Stefanií 
Ruso. Emocí i zážitků bylo mnoho, bez mučení se 
přiznám, že hlavně asi pro mne, opět mně ty slzy 
neposlechly a prostě chtěly ven. Ani o zážitky 
nebyla nouze, snad jeden v krátkosti  za všechny: 
kuřátková Andrejka, maminka malé Marušky, byla 
tak hodná a nabídla se, že nám mega dort doveze. 
Hotelov
prostě dort vzadu na sedačce a my  obě jely třicítkou  
s výstražnými  světly! Ani netřeba domýšlet co se 
honilo v hlavách kolem jedoucích řidičů po celou 
cestu, ale my dvě nemohly smíchy!  Nakonec však 

bravurně odřídila  a my obě v pořádku dojely do 
Dubí.   

     Co říci závěrem? Děkuji  úplně všem účinkujícím 
i všem, kdo mi jakkoliv pomohl,        mj. i vedení 
MKZ, paní Anně Gürtlerové a mým dvěma 
kolegyním Ivetě Petrové a Martině Hromádkové, dík 
patří i  babičce  Natálky, paní Heleně  Cahové. A 
v neposlední řadě děkuji i všem sponzorům. Co 
popřát kroužku samotnému? Snad jen 
přáním je, abyste byli u nás všichni dobrou partou a 
šťastni  pro super vzpomínky; vždyť i  ty  nás 
provázejí  naším životem!“ 

ravá kuřátka se mohou ještě do konce školního 

U 
Všichni se můžete podívat na naše stránky: 
www.kuratka-dubi.estranky.cz 

                       Za vedení kroužku Jarka Komárková  

červen 2009                                           Hwww.mesto-dubi.czH                                        strana 11 
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